

日期：二零二六年七月十五日(星期三)

Date：15 July 2026 (Wednesday)

時間：下午二時三十分

Time：2:30 p.m.

地點：沙田民政事務處 441 會議室

Venue：Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council
社會福利及青年委員會 Social Welfare and Youth Committee

會議通告 Notice of Meeting

1. 龔美姿女士提問：有關馬鞍山家庭醫學診所服務使用情況及區內公營醫療服務需求事宜
Question Raised by Ms KUNG Mei-chi on the Service Utilisation of Ma On Shan Family Medicine Clinic and the Demand for Public Healthcare Services in the Area
2. 夏劍琨先生提問：有關沙田區內有特殊教育需要學童及其照顧者支援服務事宜
Question Raised by Mr HA Kim-kwan on Support Services for Students with Special Educational Needs and their Carers in Sha Tin District
3. 梁振邦先生提問：有關勞工處優化「工作暑熱警告」系統於沙田區的落實成效及宣傳推廣事宜
Question Raised by Mr LEUNG Chun-pong, Maverick on the Effectiveness of the Labour Department's Implementation of the Enhanced Heat Stress at Work Warning System and its Publicity and Promotion in Sha Tin District
4. 教育局提供有關轉介學童入讀沙田區公營中小學人數(二零二六年四月至五月)
Number of Children Referred to Public Sector Primary and Secondary Schools in Sha Tin District Provided by the Education Bureau (April to May 2026)
5. 沙田區青少年罪案報告(二零二六年四月至五月)
Report on Youth Crimes in Sha Tin District (April to May 2026)